
Verksamhetsberättelse 2023–2024 
Inledning 

Styrelsens sammansättning har varit oförändrad från föregående verksamhetsår. Ett nytt 

betalningssystem infördes, där man fick välja mellan en årsavgift, höst- och vårsäsongavgift eller 

stämpelkort. Två nya KM tävlingar har genomförts på våren 2024, mixed och lag. Klubben 

arrangerade för första gången ett distriktsmästerskap, DM-Individuellt, som spelades i klubblokalen. 

Under sommaren hjälpte vi Hällefors kommunen att öppna 50-talslägenheterna, vilket var ett bra 

tillskott till klubbkassan. På klubbens tävlingar har det varit lite högre deltagarantal än föregående år.  

 

Styrelsen  Roll  Läget inför 2024–2025  

Johan Karlsson Ordförande   i tur att avgå 2024 

Sabina Wilhelmsson Kassör  2023–2025 

Pierre Berg  Sekreterare  2023–2025 

Roland Axelsson Vice ordförande i tur att avgå 2024 

Astrid Tengelin Ledamot   i tur att avgå 2024 

Lars Wetterskoog Suppleant  i tur att avgå 2024 

Maria Erninge  Suppleant  i tur att avgå 2024 

 

Övriga 

Jonny Länk  Valberedning i tur att avgå 2024 

Gun-Britt Andersson Valberedning i tur att avgå 2024 

Christer Sandberg Revisor  i tur att avgå 2024 

Eva Länk        Revisor  i tur att avgå 2024 

Johan Karlsson Ruteransvarig i tur att avgå 2024 

Åsa Karlsson  Ruteransvarig i tur att avgå 2024 

Sabina Wilhelmsson Ruteransvarig i tur att avgå 2024 

Dan Allvin  Stugfogde  i tur att avgå 2024 

Gun-Britt Andersson Stugfogde  i tur att avgå 2024 

Pierre Berg  Festkommitté i tur att avgå 2024 

 

 

 



Klubbspelet 

Det arrangerades 35 partävlingar och 4 lagtävling på tisdagskvällar. 

Genomsnittet på deltagare var 12,3 par, vilket är en ökning med 1,4 par från föregående år.  

Sommarbridgen hade ett snitt på cirka två bord. 

KM-individuellt 2023 

1) Sabina Wilhelmsson 

2) Pierre Berg 

3) Johan Karlsson 

Julskinkan 2023 

1) Johan Karlsson – Pierre Berg 

2) Peter Nemez – John-Olov Krohn 

3) Roland Axelsson – Kenneth Bäcksten 

 

Höstserien 2023 

1) Johan Karlsson och Pierre Berg (delad etta) 

3) Dan Allvin och Ronny Thanberg (delad trea) 

 

KM-par 2024 

1) Johan Karlsson – Pierre Berg 

2) Tommy Wilhelmsson – Dennis Stephansen 

3) Benny Bjur – Sabina Wilhelmsson 

 

KM-Mixed 2024 

1) Benny Bjur – Sabina Wilhelmsson 

2) Pierre Berg – Åsa Karlsson 

3) Lars Wetterskoog – Maria Jansson Andersson 

 

KM-lag 2024 

1) 50/50 (Åsa Karlsson, Benny Bjur, Sabina Wilhelmsson och Niklas Forsén) 

2) Bong (Bengt Karlsson, Jonny Länk, Gun-Britt Andersson och Margareta Berglöf) 

3) Ingen aning (Tommy Wilhelmsson, Dennis Stephansen, Peter Nemez och John-Olov 

Krohn) 

 

Hälleforsligan  

Spelades 2 tisdagskvällar. Segrare blev lag ”Gunilla”. I laget spelade Gunilla Gustafsson, Åke 

Sandström, Peter Nemez och John-Olov Krohn 

 



Övrigt spel 

 

Allsvenskan 

Ett Hällefors lag kom till start och slutade på första plats i div 4, vilket innebär spel i div 3 

nästa säsong. I laget spelade Benny Bjur, Åsa Karlsson, Ronny Thanberg och Dan Allvin.  

 

Nerikeligan 

Två Hälleforslag deltog. ”Hällefors BK, A-Laget” med representation från klubben genom 

Pierre Berg, Johan Karlsson, Benny Bjur, Bengt Karlsson, Jonny Länk och Dan Allvin. De 

kom på 3:e plats i elitserien, vilket innebär fortsatt spel i högsta divisionen. ”Hällefors BK 

Tengelin” kom på 5:e plats i division I. I laget spelade Astrid Tengelin, Sabina Wilhelmsson, 

Benny Bjur, Åsa Karlsson, Ronny Thanberg, Niklas Forsén och Johan Karlsson. 5:e platsen 

innebär spel samma division nästa säsong.  

 

DM/SM lag 

Johan Karlsson kom på 5:e plats i SM-semifinalen.  

 

DM/SM par 

Johan Karlsson kom på 5:e plats i DM öppen klass, i par med Johannes Matsson. Pierre Berg 

och Leif Ernstsson kom på 10:e plats. I SM-semin kom Karlsson-Matsson på 10:e plats av 

152 par, vilket innebar avancemang till SM-final. I SM finalen slutade paret på 19:e plats av 

52 startande.  

 

Krokbornstävlingen 

Spendrups sponsrade som flera år tidigare med dryck i form av lokavatten. Barilla sponsrade 

med hårt bröd, som mestadels delades ut i rondpriser. Tävlingen fick mycket beröm och 32 

par kom till start från 16 olika klubbar. Som vanligt var det rallyfinal av länets silvertävlingar.  

Tävlingen vanns av Leo Karttunen – Joakim Guldbrand (Nora BK, Lindesbergs BS) 

 

Klubbens placeringar: 

5) Johan Karlsson – Johannes Matsson (Örebridgen) 

8) Pierre Berg – Leif Ernstsson (Lindesberg BS) 

14) Sabina Wilhelmsson – Benny Bjur 

20) Åsa Karlsson – Niklas Forsén 

26) Dan Allvin – Sven Gustavsson 

29) Astrid Tengelin – Ronny Thanberg 

 

Chairmans Cup 

Chairmans cup är den längsta och mest prestigefyllda tävlingen som spelas under 

bridgefestivalen. ”Karlssons Frestelse”, med Johan Karlsson, Johannes Matsson, Tobias Bern, 

Ivar Lichtenstein, Tomas Karlsson och Morgan Svensson kom på en 3:e plats för andra året i 

rad av 126 deltagande lag. Laget föll efter en jämn semifinal mot norska laget ”Komleposs”.  



Pierre Berg spelade i lag ”Karin” och slutade på 105:e plats i kvalet, vilket inte räckte till 

slutspel.  

 

Utåtriktad verksamhet 

Medlemmar från klubben har deltagit i två aktiviteter för seniorer, båda anordnade av 

Hällefors kommun och Hällefors vårdcentral. Den 7:e september anordnades seniordagen, 

denna gång på Hällefors Badhus. Seniordagen knyter an till Socialstyrelsens fyra hörnpelare 

för ett aktivt och hälsosamt åldrande, fysisk aktivitet, goda matvanor, social samvaro och 

meningsfullhet. Åtta medlemmar deltog och spelade bridge vid två bord. Många besökare 

stannade till, tittade intresserat på spelet och några anmälde sig till nästa nybörjarkurs. Den 

8:e november inbjöds Hällefors Bridgeklubb till ”Seniordialog” på Hällefors Bibliotek. Två 

medlemmar deltog och syftet var att komma med idéer som anknyter till Socialstyrelsens 

hörnstenar. Totalt deltog ca 25 personer från olika föreningar och fantasin flödade. Ett förslag 

som kom från Bridgeklubben var att på kommunens hemsida skulle alla föreningsaktiviteter 

samlas på ett ställe för att få en lättåtkomlig överblick. 

 

Två representanter från klubben har varit på föreningsråd, som Hällefors kommun genomför 

tre gånger per år. Föreningsrådet är en arena där representanter från kommunen och 

föreningsaktiva träffas. Syftet för oss har varit att informera om nybörjarkursen, främja 

utvecklingen genom erfarenhetsutbyte, samverkan, en ökad dialog mellan föreningar och 

kommunen. 

 

Klubben har även deltagit i en föreningsträff arrangerad av RF-SISU. Tre medlemmar deltog 

och under kvällen fick vi möjlighet att möta RF-SISU Örebro Län, kultur- & fritid Hällefors, 

kommunstyrelsens ordförande, vice ordförande samt oppositionsrådet. Det blev många 

givande samtal och erfarenhetsutbyten. Efter föreningsträffen har vi fortsatt haft 

föreningsutveckling, med stöd från vår representant från RF-SISU.  

 

Medlemsantal 

Vid årets början hade föreningen 39 medlemmar, vilket är en ökning med 2 medlemmar från 

föregående år. 

 

Fester 

En julfest genomfördes, där tipspromenad, lekar och frågesport stod på agendan.  

 

Kurser 

Inga nybörjarkurser har arrangerats under verksamhetsåret. 

 

Möten 

Styrelsen har hållit nio protokollförda möten under året och ett medlemsmöte. 

 



Ekonomi 

Kommentarer från kassören 

Tack vare det nya betalningssystemet så har det underlättat en hel del för kassören. Antal 

medlemmar som valde årsavgift var 9 st, höstavgift 9 st och våravgift 8 st. Ett bra tillskott i 

klubbkassan är bingolottos julkalendrar som vi har sålt 100 st av under hösten 2023. Klubben 

tjänade 5000 kr. Vi ansökte och blev beviljade 2 st mindre investeringsbidrag från Hällefors 

Kommun. 1st á 15000 kr hösten 2023 och 1st á 15000 kr våren 2024. Med de pengarna har vi 

investerat i 16 st nya bridgemate och 1 st bridgemate server till klubben. 1 april 2024 

arrangerade klubben DM-individuellt med 24 st deltagare. Klubben tjänade 2116 kr. 

Silverrallyt i Krokborn genomfördes och 32 par deltog. Klubben tjänade 3925 kr. Det kom en 

förfrågan från Hällefors Kommun om någon förening ville tjäna pengar under sommaren 

genom att öppna upp 50-tals lägenheterna. Det rörde sig om 2 timmar, 2 dagar i veckan, 26 

juni till 6 augusti och det sa vi självklart ja till. Vi fick första perioden totalt 7 ggr, 26 juni till 

16 juli och Korpen den andra perioden. Ersättningen från Hällefors kommun var 7500 kr samt 

att vi fick behålla alla intäkter. Totalt tjänade klubben 9750 kr. Ett stort tack till alla som 

ställer upp och hjälper till, det blev ett stort plus i klubbkassan tack vare er. Vi fortsätter att 

sälja bra av vårt kiosksortiment. Har ni några önskemål om vad som ska finnas i sortimentet 

så säg gärna till. Årets resultat blev betydligt mer på plussidan än vad som var budgeterat, 

vilket är väldigt glädjande. För övrigt hänvisas till resultat- och balansrapporten. 

Slutord 

Med denna verksamhetsberättelse vill styrelsen tacka alla medlemmar för förtroendet samt för 

det gångna verksamhetsåret. Vi hoppas att så många som möjligt vill fortsätta spela så vi ses 

vid de gröna borden. 

Hällefors 2024-10-31 

 

För Hällefors BK:s styrelse  

Johan Karlsson 

Ordförande 


